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RSS.0012.5.47.2022 

Protokół Nr 47/22 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  

w dniu 1 grudnia 2022 roku 
 

Porządek obrad: 
1. Opiniowanie projektu budżetu na 2023 rok w działach podległych 

komisji. 
2. Informacja Gminnej Rady Sportu o działalności w 2022 r. Wnioski do 

pracy w kolejnym roku. 
3. Podsumowanie pracy komisji w 2022 roku, projekt planu na 2023 rok. 
4. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 4 
Pani Regina Barabasz-Maziak przedstawiła proponowane zmiany w planie 
finansowym na kwotę 383.200 zł, które są niezbędne na wypłatę dotacji dla 
Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Rękowie w miesiącu grudniu. Dodała, że 
ministerstwo przyznało gminie kwoty 157.788 zł oraz 12.672 zł (reszta środków 
będzie pochodziła z budżetów szkół oraz rozliczeń z innymi gminami).  
Burmistrz Mirosław Jarosz zapytał, czy takiej kwoty spodziewaliśmy się  
z ministerstwa? 
Pani Regina Barabasz-Maziak odpowiedziała, że kwota zwrotu powinna 
wynosić ponad 400 tys. zł 
Pani Joanna Berezecka-Zywer wyjaśniła, że środki te przyznawane są  
z pozostałej rezerwy subwencji oświatowej. 
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że nie może zrozumieć dlaczego z naszego 
budżetu muszą być wydawane takie środki dla dzieci spoza naszej gminy, które 
nie zostały zgłoszone do dnia 30 września.  
Burmistrz Mirosław Jarosz powiedział, że zostały już podjęte pewne ustalenia  
z Dyrektorem NSP w Rękowie, ale będą miały one odzwierciedlenie dopiero  
w przyszłym roku i sytuacja z tego roku już się nie powtórzy. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego wniosku 
Głosów „za” 2, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 3 
 

Ad. 1 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że przyszłoroczny budżet 
jest bardzo trudny. Zaznaczyła, że uszczuplenie jakiegokolwiek dochodu to 
również uszczuplenie wydatku i ewentualne zmniejszenie subwencji spowoduje 
kolejne zmniejszenia wydatków. 

 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla projektu 
budżetu na 2023 r. w działach podległych komisji. 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 
 

Pani Katarzyna Dwornik – Piszczałka Dyrektor OPS przedstawiła projekt 
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uchwały zmieniającej uchwałę nr XIII/142/19 Rady Miejskiej w Sobótce z dnia 
30 grudnia 2019 r. w sprawie zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 
i mieszkaniach chronionych. Zaznaczyła, że nastąpił wzrost cen o około 25%. 
Poinformowała, że na chwilę obecną dotyczy to 4 osób. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 
 

Pani Katarzyna Dwornik – Piszczałka Dyrektor OPS przedstawiła projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/335/18 Rady Miejskiej z dnia 27  lutego 
2018 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. Dodała, że zmiana 
dotyczy ceny 1 godz. usług opiekuńczych. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 
 

Ad. 2 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska odczytała treść wiadomości e-mail od 
Przewodniczącego Gminnej Rady Sportu. 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego Gminnej Rady Sportu 
poinformowała, że wczoraj drużyna dziewcząt w piłce koszykowej pojechała na 
zawody powiatowe więc nieprawdą jest to, że szkoły nie wykorzystują 
potencjału swoich uczniów i nie wysyłają ich na zawody. Dodała, że wcześniej 
ze względu na pandemię nie było takich zawodów.  
Burmistrz Mirosław Jarosz powiedział, że jeszcze w grudniu zorganizują 
spotkanie z Radą Sportu, aby wyjaśnić pewne sprawy.  
 

Ad. 3 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska odczytała podsumowanie pracy 
komisji w 2022 r. (informacja stanowi załącznik do protokołu). Następnie 
zapytała członków komisji czy mają jakieś uwagi do przesłanego im planu pracy 
komisji na I półrocze 2023 r. 
Brak uwag.  
 

Ad. 4 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska poinformowała, że otrzymała pismo 
od Pani Wiceprezes ZNP w którym przedstawia niezadowolenie, co do 
propozycji przedstawionych na spotkaniu. Odczytała treść wiadomości.  
Burmistrz Mirosław Jarosz powiedział, że biorąc pod uwagę obecną sytuację 
nie stać nas na żadne dodatkowe środki. Podkreślił, że wiele osób w naszej 
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gminie jest niezadowolonych ze swoich pensji. Dodał, że dzisiaj słyszał w radiu 
informację, że samorządy zamykają szkoły, bo nie stać ich na ich prowadzenie. 
Powiedział, że patrząc na pismo Pani Wiceprezes to dla niego bardziej 
problemem jest to, czy nie będzie redukcji etatów w placówkach oświatowych, 
jeżeli chodzi o administrację, ze względu na to, że nie będzie pieniędzy. 
Poprosił, aby zwrócić uwagę na to ile gmina dokłada do oświaty z własnych 
środków.  
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
powiedziała, że tak naprawdę mowa jest o jej placówce, ponieważ  
w pozostałych jest 1 pracownik administracji. Powiedziała, że jako Dyrektor 
również spotkała się ze związkami, ponieważ to pismo trafiło także do niej. 
Dodała, że biorąc od uwagę planowane podwyżki minimalnego wynagrodzenia 
wygląda na to, że np. Panie woźne otrzymają podwyżkę 800 zł brutto,  
a pracownik administracji 200 zł. Zwróciła uwagę, że mają tyle spraw 
administracyjnych w swojej placówce, że nawet ona się nimi zajmuje. 
Zaznaczyła, że ostatecznie i tak ona będzie musiała podjąć decyzję w tej 
sprawie i myśli, że rozwiązanie, które przedstawi związkom będzie dla nich 
satysfakcjonujące.   
Pan Tomasz Wypler Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Świątnikach 
zwrócił uwagę na to, jak niezastąpionym pracownikiem jest w jego placówce 
pracownik administracji. 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska na zakończenie podziękowała 
wszystkim za współpracę w 2022 r. 

 
 
 

 

Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 
 

Agata Rekść            Irena Gajewska  
 


